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1. Opening  
 
2. Ingebrachte stukken door de directeur 
Schooljaarplan 2024-2025 
Vorig jaar is er een schoolplan gemaakt, hierin staan de plannen voor 4 jaar beschreven.  
Het schooljaarplan verdeeld de ambities over die 4 jaren. Nu in jaar 2 wordt verder gegaan 
met de gestelde ambities, waaronder: 

- Opbrengsten rekenen /spelling hebben de focus.  
- Leader in me versterken, goede gemotiveerde werkhouding werkt door in de 

resultaten. 
- Kleuterbouw: beredeneerd aanbod in thematisch werken.  
- Taal- en spraakontwikkeling. Implementatie van de nieuwe methode voor taal- en 

spellingsonderwijs. Er is een mooie opbouw in het programma. De woordenschat 
woorden zijn van een hoog niveau. En er is ook veel begrijpend lezen in de lessen.  

- HB / extra uitdaging. Er wordt gewerkt met het traject ‘ZIEN in de klas’. Op de 
studiedag wordt met het team een visie opgesteld. Het gaat in de eerste plaats om 
het welzijn van de kinderen, worden ze voldoende uitgedacht? Gedurende het 
schooljaar zal het beleidsdocument worden opgesteld.  

 
3. Overige bespreekpunten 
• Vanuit de Mararaad, deelt Nicole de bevindingen van de kinderen van de eerste weken 
school na de zomervakantie:  

- Voor de kleuters is het wennen in drie ‘nieuwe groepen’ te zitten. Een aandachtpunt 
is om de ondersteuning snel op de rit te krijgen voor de kinderen die het nodig 
hebben, bijvoorbeeld de aanvraag van arrangementen.  

- In groep 3 zijn de kinderen heel blij dat ze nu echt mogen leren lezen. Ze zijn wel erg 
moe als ze thuiskomen en het is soms lang stil zitten. 

- Groep 4 vond het jammer dat ze niet gelijk met de eigen juf konden starten. De 
nieuwe taalmethode is ook moeilijk.   

- Groep 5 heeft een fijne start gehad en gym is het allerleukste vak. De juf is aardig en 
de kinderen zijn heel lief voor elkaar.  

- Groep 6 / 7 is een grote groep, soms kunnen sommige kinderen ook kletserig zijn. 
Iedereen heeft een eigen plekje in de klas en ze mochten opschrijven met wie ze 
goed kunnen samenwerken. Leuk om een meester te hebben dit jaar. 

- Groep 8 gaat goed, het voelt voor de kinderen hetzelfde als twee jaar geleden. Er 
worden weleens kinderen uit de klas gestuurd, maar iedereen weet dat het gebeurd 
na je laatste waarschuwing, dus het was wel een beetje onhandig dan nog door te 
gaan. Ze doen veel leuke spelletjes en mogen soms extra naar het veld.   

 
• Nicole deelt haar zorgen rondom de vele meldingen van luizen en klachten van ouders die 
hier al meerdere malen mee geconfronteerd zijn. Vanwege luizen in verschillende klassen 
besluiten we met elkaar dat het goed is dat de luizencontrole weer wordt ingevoerd. Nicole 
zal ook een uitgebreide instructie delen in de Parro app om ouders bewust te maken en aan 
te geven wat er moet gebruiken tegen de luizen.  
 
• De informatieavond is goed bezocht. Er is de afgelopen jaren geen informatieavond 
geweest. Na afloop is een vragenlijst ter evaluatie uitgezet, met als uitkomst onder andere: 
“Blij met wat er in de klas verteld was”, “tweede ronde was rustiger” en “geef bijvoorbeeld 
intern begeleider ook spreekruimte”. De mogelijkheid om andere ouders te ontmoeten werd 



ook als positief gezien. Ter overweging bespreken we de mogelijkheid om een volgende keer 
de avond niet op leerjaar in te delen, maar op onderwerp in de vorm van workshops. Het 
verzoek is om als oudergeleding dit te peilen bij andere ouders.  
 
• Intern is de schoolfotograaf geëvalueerd, de uitkomst was positief. Eén ouder heeft school 
benaderd omdat deze niet tevreden was. Eén van de ouders uit de oudergeleding heeft wat 
minder positieve ervaringen en vraagt of er ruimte is om weer eens een andere 
schoolfotograaf uit te nodigen. Nicole neemt de suggestie mee.  
 
• Het schoolreisje is ook geëvalueerd. De kinderen vonden het een leuke bestemming. De  
begeleiding was goed, er waren meer ouders/leerkrachten in de bus. Ook was er een andere 
verdeling gemaakt, namelijk jongere en oudere groepen bij elkaar in de bus. 
 
• De feestweek (Scholen Buytenwech 12,5 jaar) is inmiddels gaande. Vanwege het weer 
gaan de spelletjes en springkussens verplaatst worden naar de gymzaal. Het zwemmen in 
de Wel gaat wel gewoon door. 
 
• In de inloopweek voor de herfstvakantie, zullen we ons als oudergeleding van de MR weer 
presenteren in de school. We zullen ook weer een stukje tekst in de Maranieuwtjes 
opnemen, om aan te geven waar de MR zich mee bezig houdt en hoe ouders betrokken 
kunnen zijn. 
 
5. GMR 
De werkgroepen zijn weer besproken en er is ook een maatjes systeem om kennis te delen. 
Concept jaarplanning is vastgesteld, leden van de RvT komen twee extra momenten 
aansluiten. Er is een brainstorm gedaan over welke onderwerpen besproken worden.  
 
6. Rondvraag 
Uitkomsten van de rondvraag: 
• Wegens ziekte is er een vervanger voor de directeur op de Rietkraag. Er komt geen 
communicatie hierover naar ouders van de Maranatha, alle ouders van de Rietkraag hebben 
een brief ontvangen.    
• Data vergaderingen volgend schooljaar (wijziging): 
24 september 
10 december 
4 februari 
15 april 
24 juni (was 17 juni) 
 
De volgende vergadering is dinsdag 10 december 2024. 


